## 兩年或以上未領牌車輛申請豁免申領車輛牌照聲明

(適用於因表格 TD651 指明原因以外的原因無法為車輛領牌的情況)

## <u>Declaration made for an Application for Exemption from Licensing of Vehicles</u> <u>Unlicensed for Two Years or More</u>

(Applicable to Reasons for Being Unable to Have the Vehicle Licensed other than Those Specified in Form TD651)

- 1. 本人/本公司為以下車輛的登記車主,現聲明本人/本公司因下述原因,無法合理並切實可行地根據運輸署發出的「車輛兩年或以上未有領牌通知書」,在三個月通知期屆滿前採取所需行動,為有關車輛領牌,現提交已填妥的表格 (TD651)連同本聲明,為有關車輛基於以下所述理由申請於豁免申領牌照。
  - I/We am/are the registered owner of the vehicle below and declare that due to the reason specified below, it is not reasonably practicable for me/us to have the vehicle licensed within the three-month notice period according to the "Notice of Vehicle Unlicensed for Two Years or More" issued by the Transport Department ("TD"). I/We hereby apply for exemption from licensing of the vehicle for the reason(s) set out below by submitting the duly completed application form (TD651) together with this declaration.
- 2. 本人/本公司明白在運輸署認為有需要的情況下,本人/本公司可能會被要求提交額外相關證明文件以供考慮是否 批出豁免。本人/本公司明白如有關申請獲批,**有關豁免期將由運輸署完成處理申請當日起計**。
  - I/We understand that when the TD considers necessary, I/we may be required to provide relevant supporting documents for consideration of granting an exemption. I/We understand that if the application is approved, the exemption period granted will commence on the date when the TD completes the processing of the application.
- 3. 本人/本公司於本聲明所提供的資料及文件均屬真確事實,並明白如故意在本聲明填報或提供虛假資料或作出虛假的陳述,即屬犯罪,可處第2級罰款及監禁6個月。
  - I/We confirm that the information and documents provided in this declaration are true and correct. I/We understand that if I/we knowingly make any statement or provide any information in this declaration which is false in any material particular, I/we will commit an offence and is liable to a fine at level 2 and to imprisonment for 6 months.

## 車輛資料(如有需要,請另加紙張填寫)

Information on the Vehicle (Please complete using separate sheet where necessary)

車輛類別 Vehicle Class	
車輛登記號碼 Vehicle Registration Mark	
車輛底盤號碼 Chassis No.	
THE THE PROPERTY OF THE PARTY O	
存放地點 Storage location (如適用 If applicable)	
申請豁免申領車輛牌照理由	
[請提供證明文件(如適用)]	
Reason for applying for exemption from licensing the	
vehicle	
[Please provide supporting documents (If applicable)]	

車主姓名 / 公司名稱*	
Name of Vehicle Owner / Company*	
身分證明文件號碼 / 公司註冊證號碼 /	
商業登記證號碼/公司編號*	
Identity Document No. / Certificate of Incorporation No. /	
Business Registration Certificate No. / Company Registration No.*	
公司授權人簽署**/ 車主簽署*	
Signature of Company's Authorised Person**/	
Signature of Vehicle Owner*	
日期 Date	

登記車主資料 Information on Registered Vehicle Owner

<sup>\*</sup> 請將不適用的刪去 Delete whichever inappropriate

<sup>\*\*</sup> 請加蓋公司/機構印章 Please also stamp company's / organisation's chop